
 

MOTIE bij agendapunt 11  

Onderwerp: ‘‘Subsidies recreatieve voorzieningen’’ 

De gemeenteraad van Borsele, in vergadering bijeen op 13 januari 2022, 

Constaterende dat:  

- Het College voorstelt om per 2022 € 20.000,- te bezuinigen op de speeltuinen en 
per 2024 ook nog € 20.000,- op het Landschapspark Borsele. En het College de 
inkomsten van de toeristenbelasting voor 2025 reeds heeft ingeboekt. 
 

- Met de voorgestelde bezuinigingen speeltuinverenigingen in Borsele honderden 
tot duizenden euro’s per jaar moeten inleveren. 
 

- speeltuinverenigingen aangeven dat zij met een verlaging van de subsidie in de 
knel komen door de hoge investering voor vervanging en onderhoud van 
toestellen. Het bestuur van het Landschapspark Borsele heeft aangegeven zeer 
onaangenaam verrast te zijn door de hoogte van de bezuiniging. 
 

- De speeltuinverenigingen volledig, en het Landschapspark Borsele grotendeels, 
op de inzet van vrijwilligers draaien.    

Is van mening dat: 

- Speeltuinen een onmisbare voorziening zijn in een gezonde leefomgeving voor 
kinderen. 
 

- Speeltuinen daardoor ook een ontmoetingsplek zijn voor ouders en grootouders, 
en zo ook bijdragen aan sociale cohesie, integratie en strijd tegen eenzaamheid. 
 

- Speeltuinen goed onderhouden dienen te worden om de veiligheid van kinderen 
te waarborgen. 
 

- Het Landschapspark Borsele voor de toeristische sector een belangrijke 
aanjaagfunctie heeft.  
 

- Het Landschapspark Borsele dankzij goed gastheerschap zorgt voor verdere 
ontwikkeling van toerisme in onze mooie gemeente.  
 

- Het Landschapspark Borsele en speeltuinen pijlers zijn in het verdienmodel waar 
de toeristenbelasting op berust. 
 

- De inzet van vrijwilligers door de gemeente goed moet worden gefaciliteerd. 
 

- Toeristenbelasting volledig ten goede moet komen aan de Borselse inzet voor de 
toeristische en recreatieve sector. 

  



Roept het college op: 

- In overleg te gaan met de vertegenwoordigers van de toeristische sector om het 
bestaande convenant dat in 2025 afloopt, aan te passen. Op deze manier kan de 
bijdrage vanuit de sector stapsgewijs verhoogd worden met de bedragen die in dit 
voorstel als bezuinigingen zijn opgenomen, of kan vanaf 2023 toeristenbelasting 
worden geheven. En de resultaten van dit overleg terug te koppelen aan de raad. 
 

- Tevens als alternatief binnen het huidige taakveld te zoeken of de voorgestelde 
bezuinigingen op een andere manier verdeeld kunnen worden. 
 

- Per 2025 de hoogte van de toeristenbelasting vast te stellen op een hoogte die 
past bij de taakstellingen die nu voorliggen. Dit om de huidige taakstellingen ook 
in 2025 te dekken. 

En gaat over tot de orde van de dag,  

Ton Oosthoek, CDA Borsele  

Gerard Verkuil, SGP/CU Borsele 


